

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 22-10-2025 12:58:25 PM Subject: Appointment of Board Member	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 22-10-2025 12:58:25 PM الموضوع: تعيين عضو مجلس ادارة
Kindly be informed that Messrs. Orphan Funds Development Corporation has been appointed as a member of the Board of Directors of the company's Board of Directors, effective from 10/21/2025, subject to approval at the company's first general assembly meeting. You will be provided with the name of their representative as soon as they provide us with .	نود إعلامكم بأنه قد تم تعيين السادة / مؤسسة تنمية اموال الايتام عضو مجلس ادارة في مجلس ادارة الشركة اعتبارا من تاريخ 2025/10/21 على ان يتم طرح الموافقة باول اجتماع هيئة عامة للشركة و سيتم تزويدكم باسم الممثل عنهم فور تزويدنا به .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar